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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós nemzet i
erőforrás miniszter úrhoz :

„Elképzelések szerint mikortól lesz elérhető webes felűleten a tápanyagtáblázat? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem a „Kíván lépni a minisztérium vagy nem?” cím ű írásbeli kérdésemre adott válaszát é s

örömömet szeretném kifejezni annak kapcsán, hogy mégiscsak frissítésre kerülnek a hazai tápanyagtábláza t

adatai . Kérem vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy az említett határidőt nem lehetne-e korábbra hozni .

Továbbá a 21 . században azt gondolom, hogy az elektronikus úton, webes felületen közzétehető
tápanyagtáblázat számos okból jó ötletnek tekinthető . Javaslom, hogy ennek lehetőségét minél hamarabb

vizsgálják meg .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Elképzeléseik szerint mikortól lesz elérhet ő webes felületen a tápanyagtáblázat ?

Habár az élelmiszerek purin-tartalmát nem kell feltüntetni, lehet olyan gyártó cég, akinek szándékában álln a

az .

Így kérdezem Miniszter Urat :

- Mi lenne ennek a módja ?

- Van-e erre kidolgozott szisztéma? Ha nincs tervezi-e azt a minisztérium ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011 . augusztus 25 .
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